



## INFORMATIONS PILOTES

### SUPERCROSS DE LYON

Dans le cadre de l'organisation du Supercross de Lyon, qui se déroule le week-end du 29 et 30 novembre 2024, vous trouverez ci-après une note d'informations concernant votre arrivée au Palais des Sports de Gerland :

- Les horaires d'accès et plan d'accès
- Paddock
- Sanitaires
- Billetterie / Achats de Bracelets
- Séances dédiées
- Communication

#### I- Parc coureur : Horaires d'accès et plan d'accès :

Le parc coureur est situé sur le parking dans l'enceinte du Palais des Sports.

Adresse du Palais des Sports de Gerland :

350 avenue Jean Jaurès ,

69007 Lyon.

L'accès au parc coureur avec votre véhicule sera possible selon les horaires suivants :

- Jeudi de 16h00 à 20h00
- Vendredi de 08h00 à 00h30
- Samedi de 08h00 à 00h30

#### II. Paddock:

Comme chaque année, le paddock sera constitué par une structure type chapiteau dans lequel chaque pilote aura un espace pour s'installer.

#### III. Contrôle administratif et achat bracelets.

Horaires : de 08h30 à 12h00, le vendredi

- Dans le cadre du championnat chaque pilote se verra remettre le quota de bracelets indiqués par le règlement particulier (1 pilote, 1 mécanicien, 3 accompagnants).
- Le contrôle administratif s'effectuera dans le bureau du Motoclub de Lyon au sein du Palais des Sports, situé au rez de chaussée en face du Paddock pilotes.

Nous vous informons qu'il est également possible d'acheter des bracelets accompagnants pilotes en supplément des 3 accompagnants et 1 mécano déjà compris dans votre inscription.



Contacts :  
Lisa Espinasse  
[lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr)  
06.20.17.01.29

Technique :  
Philippe Liucci  
[philippe@ivanhoe.fr](mailto:philippe@ivanhoe.fr)  
06.11.69.29.05



Ces pass seront à acheter sur place auprès du Motoclub de Lyon. Ils seront en quantité limitée. Nous proposons deux tarifs :

- 90€ TTC pour un pass 2 jours
- 55€ TTC pour un pass 1 jour

Le paiement peut se faire en espèces ou par carte bancaire.

#### **IV. Sanitaires :**

L'accès aux sanitaires du Palais sera possible entre 8h30 jusqu'à la fermeture du Palais le soir après le show. En dehors de ces horaires, le Palais des Sports sera fermé.

#### **V. Primes – pilotes étrangers**

Afin de faciliter le paiement des primes pour les pilotes étrangers, merci de bien vouloir envoyer votre rib par mail à [lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr) en indiquant votre nom, prénom et numéro de pilote.

#### **VI. Séances de dédicaces**

Comme l'an dernier, les trois premiers pilotes de chaque championnat participeront à la séance de dédicaces le vendredi et samedi après-midi.

Celles-ci étaient habituellement dédiées pour les pilotes de Freestyle.

La séance de dédicaces aura lieu vers 16h45 le vendredi et 17h10 le samedi dans une salle du Palais. Un membre de l'équipe JLFO accompagnera les pilotes à la salle. Si vous avez des supports pour les dédicaces, n'hésitez pas à les apporter. Et pensez à vos marqueurs !

#### **VII. Communication :**

Le Supercross de Lyon approche à grands pas, n'hésitez donc pas à annoncer votre présence au Supercross de Lyon sur vos réseaux sociaux afin de faire monter l'adrénaline lors de cette épreuve qui s'annonce épique ! Vous trouverez deux visuels pour vos réseaux en pièce jointe.

L'équipe organisatrice reste à votre disposition pour tout complément d'information.



Contacts :  
Lisa Espinasse  
[lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr)  
06.20.17.01.29

Technique :  
Philippe Liucci  
[philippe@ivanhoe.fr](mailto:philippe@ivanhoe.fr)  
06.11.69.29.05



## RIDER INFORMATION

### SUPERCROSS OF LYON

Welcome to the Supercross of Lyon, which will be held over the weekend of November 29th and 30th, 2024. Below, you'll find detailed information for your arrival and participation at the Palais des Sports de Gerland:

- Access Times and Directions
- Paddock Information
- Administrative control and purchase of wristbands
- Restrooms
- Autograph Sessions
- Communication Guidelines

#### I. Rider Area: Access Times and Directions

The rider area is located in the parking lot within the Palais des Sports grounds .

Address of the Palais des Sports de Gerland:

350 Avenue Jean Jaurès,  
69007 Lyon, France.

Access to the runner park with your vehicle will be possible according to the following times:

- Thursday: 4:00 PM - 8:00 PM
- Friday: 8:00 AM - 12:30 AM
- Saturday: 8:00 AM - 12:30 AM

Please make sure to respect these timings to ensure smooth access.

#### II. Paddock:

The paddock area will be set up in a large marquee tent, where each rider will have a designated space to settle in and prepare for the event.

#### III. Administrative control and purchase of wristbands

Timings: Friday, 8:30 AM - 12:00 PM

During the check-in, each rider will receive a set number of wristbands as per the event regulations

(1 rider, 1 mechanic, and 3 accompanying persons).

The administrative check will take place at the Motoclub de Lyon Office, located on the ground floor of the Palais des Sports, directly across from the riders' paddock area.



Contacts :  
Lisa Espinasse  
[lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr)  
06.20.17.01.29

Technique :  
Philippe Liucci  
[philippe@ivanhoe.fr](mailto:philippe@ivanhoe.fr)  
06.11.69.29.05



If you need additional wristbands for your entourage, beyond the 3 accompanying persons and 1 mechanic already included in your registration.

They can be purchased on-site from the Motoclub de Lyon. Please note that the passes will be available in limited quantities and are offered at the following prices:

- €90 (incl. VAT) for a 2-day pass
- €55 (incl. VAT) for a 1-day pass

Payment can be made in cash or by credit card.

#### **IV. Restrooms**

Access to the restrooms of the Palais des Sports will be available from 8:30 AM until the venue closes each evening after the show. Outside these hours, the building will be closed.

#### **V. Prize Payment – Foreign Riders**

To facilitate prize payments for international riders, please send your bank details by email to [lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr), specifying your first name, last name, and rider number.

#### **VI. Autograph Sessions**

As in previous years, the top three riders from each championship will participate in the autograph sessions on Friday and Saturday afternoon.

While these sessions were traditionally reserved for freestyle riders, this year, they are open to all top-ranked riders.

The autograph sessions will take place around 4:45 PM on Friday and 5:10 PM on Saturday in a dedicated room within the Palais des Sports. A member of the JLFO team will guide the riders to the location. If you have any items or merchandise for autographs, feel free to bring them along, and don't forget your markers!

#### **VII. Communication**

With the Supercross of Lyon approaching quickly, feel free to share your participation on social media to build excitement for what promises to be an epic event! We have attached two visuals for your social media posts.

The organizing team is at your disposal for any additional information you may need.

We look forward to welcoming you and wish you the best of luck for a thrilling Supercross weekend!



Contacts :  
Lisa Espinasse  
[lisa@ivanor.fr](mailto:lisa@ivanor.fr)  
06.20.17.01.29

Technique :  
Philippe Liucci  
[philippe@ivanhoe.fr](mailto:philippe@ivanhoe.fr)  
06.11.69.29.05